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Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

Hoe staat de muziekschool er financieel voor? Weten we zeker dat er op (middel)lange termijn de 

gebruikswens minimaal gelijk blijft? 

 

Antwoord 1 

De muziekschool, onderdeel van SCe, staat er op dit moment financieel goed voor, 2022 wordt 

positief afgesloten en er is een gezond eigen vermogen opgebouwd. 

De verwachting is juist met deze nieuwe locatie dat de muziekschool gaat groeien. Dit kan 

ruimtelijk gezien ook omdat de muziekschool dan -  buitenschooltijden – meer gebruik kan maken 

van de ruimten van het Gemini College.  

Vraag 2 

Een van de winstpunten om de bibliotheek naar het gemeentehuis te halen was de synergie met 

andere gebruikers van gebouw C. Een van de belangrijkste gebruikers lijkt met dit voorstel te gaan 

verhuizen. Wat betekent dit voor deze onderlinge samenwerking? 

 

Antwoord 2 

Deze samenwerking blijft gestand, de muziekschool blijft deelnemen aan de werkgroep 

Pleinprogrammering waarbij er samengewerkt wordt tijdens elkaars evenementen. Ook zal er, net 

als nu, nog gebruik worden gemaakt van de Hofzaal voor grote concerten en kindervoorstellingen. 



Daarbij neemt de samenwerking op de nieuwe locatie met de Loods, Gooth en RTV en het VO 

onderwijs juist toe.  

 

Vraag 3 

Er kan straks veel worden samengewerkt met verschillende partijen in dit gebied. We kunnen ons 

voorstellen dat ook bijv. een Farel college graag dergelijke faciliteiten nabij wil hebben. Hoe 

voorkomen we dat de ene school meer voorzieningen heeft / gebruik kan maken (betaald door de 

gemeente) dan de andere? 

Antwoord 3 

Het Farel College ligt gelukkig dichtbij deze locatie. Het doel is juist dat zoveel mogelijk jongeren, 

dus ook de leerlingen van het Farel, gebruik gaan maken van deze nieuwe voorzieningen.  

 

Vraag 4 

Jonge kinderen gaan vaak in middag naar muziekschool. Leerlingen van Gemini zijn dan nog niet 

weg. Ze lopen straks misschien door elkaar heen. Hoe waarborgen we dat jonge kinderen zich 

welkom en veilig voelen? 

Antwoord 4 

De entree van de muziekschool ligt aan het begin van de brede boulevard welke tussen de beide 

gebouwen in ligt. Daarbij is deze entree niet dezelfde entree als waar de school gebruik van 

maakt. Deze verschillende stromen worden op deze wijze zo veel mogelijk van elkaar gescheiden, 

ook in het pand zijn leerlingen voornamelijk in hun eigen zone.  
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